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1. Pitanje postavljeno  Kolegiju Sekretarijata Parlamentarne skupštine BiH – „Zašto 

internetska stranica Parlamentarne skupštine BiH nije u funkciji?“ 

2. Pitanje postavljeno Ministasrtvu komunikacija i prometa BiH– „Šta Ministarstvo 

komunikacija i prometa BiH preduzima u vezi s korištenjem cesta, odnosno njihovim 

opterećenjem i upotrebom, prije svega od motornih vozila stranih registarskih oznaka i 

da li se razmatra opcija uvođenja vinjeta, kao najprimjerenijeg oblika naknade?“ 

3. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Upravi za indirektno oporezivanje BiH – 

„Zašto na graničnom prijelazu Rača, između BiH i Republike Srbije, nema table 

kojom se označava teritorija BiH i ko je za to odgovoran?“ 
 


